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Årsmelding for Alvdal skytterlag 2020. 
 

Årsmøtet holdt på skytterhuset Stormoen skytebane   
mandag 30. november kl.19.00. 13 frammøtte. 

Sakliste: 
1. Åpning og konstituering: 

- Godkjenning av innkalling 
- Valg at møteleder: Gunnar Bråten 
- Valg av sekretær: Hans Sollid 

2. Årsmelding for Alvdal skytterlag for 2020 v/ Gunnar Bråten 
Vedtak: Enstemmig godkjent med noen får små tillegg 
Årsmelding fra ungd.utvalget 2020 v/ Gunnar Bråten 
Vedtak: Enstemmig godkjent 

3. Regnskap for 2020 ved forr.fører Agnar Kveberg 
Vedtak: På grunnlag av framlagt regnskap og revisjonsrapport- enst. godkjent  

4. Kontingent for 2021 
- Styret innstiller på uendrede kontingentsatser slik: 
- Voksne 20 år og eldre: kr. 400 
- 19 år og yngre: kr. 250 
- tillegg på kr. 10 for porto og omk. 
Vedtak: Enst. godkjent 

5. Budsjett 2021. v/ forr.fører Agnar Kveberg.  
Vedtak: Enst. godkjent 

6. Orientering om status ny skytterhall v/Gunnar 
Tatt til orientering 

7. Valg. Valgene ledet av Gunnar Bråten i leder av valgkomiteen Morten D. 
Reinertsens fravær.  
Vedtak: Alle valg iht valgkomiteens innstilling. -  enst. vedtatt 

 
Under vegs var det deilig pizza og kaffe/kaker 
Til slutt orienterte Agnar Kvegerg om arbeidet felles skylagring av alle 
datafilene for Alvdal skytterlag  

 
Til orientering for valgkomiteen og de som er på valg:  
Styret i 2020: 
- Gunnar Bråten  19-20   20 leder  
- Agnar Kveberg   20-21   Kasserer 
- Hanne Kr. Strypet   20-21   Sekretær 
- Hans Gjelten    19-20   Styremedlem   
- Sondre H. Hagen   20-21              Nestleder 
 - Hågen Strypet    19-20   20 som leder i ungdomsutvalget 
 
- Lena Stenhaug Furuli            20                - varamedlem  
 
- Ungdomsutvalget:  
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- Hågen Strypet   19-20           20 leder  
- Ingvar Brohaug   20-21  
-  Marit D. Reinertsen  20-21   
 
- Kontakt skifelt:  
- Agnar Kveberg   20  
 
- Banekomite:  
- Tore Arne Reinertsen  20-21   leder  
- Per Gunnar Haug   19-20   
- Martin Strypet   20-21   
 
- Revisorer: Ingar Moldstad - 20 og Leif Langodden - 20 
-  
- Valgkomite:   
-  Morten Reinertsen  18-19-20 leder 
- Inge T. Tannåneset  19-20-21 
-  Anita S. Samuelshaug 20-21-22 
 
 
 

1. Styrets virksomhet. 
Det er i perioden holdt 5 styremøter og behandlet 38 saker.  

2. Kurs/møter. 
Hans Sollid deltok på ombudsmøtet på Kvikne Samfunnshus 06.12.19  

 
3. Skytebanene:  

Stormoen skytebane.  

Anlegget står seg bra og det er ikke gjort nevneverdige utbedringer dette året. Som 
banemester fungerer Tor Arne Reinertsen med god hjelp av Per Dalåsen. Per 
Gunnar Haug fungerer som vaktmester på skytterhuset og 
utleie/cateringvirksomheten driftes av Skytterhusets venner med Kathrine Tollan i 
spissen. Dette er en ansvarsfordeling som fungerer meget bra. 
De nye skytetidene fungerer fint. Det er heller ikke i år vært registrert vesentlige avvik 
ift skytetider. 
Det er dette året gitt ny politigodkjenning på hele anlegget med bakgrunn ny instruks.   
 
Skytterhuset 
Her fungerer alt fint.  
Skytterhuset har frem til mars 2020 vært leid ut som dagsenter for demente i Alvdal 
med Alvdal kommune som leietaker. Per Dalåsen har også i vinter fungert som 
«daghavende» fra skytterlaget. Også her har han gjort en flott jobb. 
Etter koronautbruddet har det naturlignok vært begrenset med utleie av huset. 
  
Skogen 
Det er ikke utført noe arbeid på skogen utover noe uttak til ved. 
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Miniatyrbana på samfunnshuset:  
Per Dalåsen har fortsatt fungert som driftsansvarlig for både skivene og for 
kulefangerne i nært samarbeid med de som har kompetanse på dette med 
elektronikk, Agnar Kveberg og Ingvar Brohaug. 
Skivene fungerer nå korrekt.  
Det er dette året gitt ny politigodkjenning på denne banen med bakgrunn ny instruks.   
 
 
 

• Ny skytterhall:  
På årsmøte 2019 ble det bestemt at skytterlaget skal jobbe med å bygge egen 
skytterhall i forbindelse med dagens skytterhus på Stormoen. I løpet av året er 
det gjort flere revideringer på tegningene, men i korte trekk legges det opp til 
10 skiver, tekniske rom, omkledningsrom, 2HC bad, eget påmeldingsrom og 
oppholdsrom for visning fra hallen. Størrelsen på hele tilbygget er på nærmere 
400m2. 
I mars ble det søkt kommunen om 1mill i støtte til hallen, denne søknaden vil 
ikke bli behandlet før i april/mai 2021. 
Det ble før fristen 01. oktober sendt inn 2 søknader om spillemidler på til 
sammen 1,7mill. Forventet svar på dette er april 2021. 
I tillegg ble det på september sendt inn søknad til Sparebankstiftelsen om på 
til sammen 1,5mill. Svar på denne søknaden er forventet i løpet av november 
2020.  
Styret ser for seg oppstart av hallen i mai om det økonomiske er på plass. 

 
 
4. Statistikk  
Klassevis fordeling i 2020  

NV 1 2 3 4 5 V55 V65 V73 R ER JR EJR NU 

6 179 16 12 5 3 3 0 7 4 2 11 6 30 

 
Vi har registrert deltakelse fra Alvdal skytterlag på i alt 47 (63) stevner. Her finner vi 
deltakelse fra i alt 21 (24) forskjellige skyttere. Det er registrert 358 (379) 
enkeltresultater.  

2012 2010 2009 2008 2007 2006 2005 2004 2003 2002 

592 453 615 558 544 563 561 580 725 748 

 

  2020 2019 2018 2017 2016 2015 2014 2013 

  216 358 379 429 526 564 615 375 

 
Martin og Jørn Strypet har totalt flest åpne stevner alle kategorier inkludert med 36 
(59).    
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En regner med at det er avfyrt ca. 60.000 skudd av lagets aktive DFS-medlemmer i 
trening og konkurranser. I tillegg er det skutt ca. 4.000 skudd ifm 
oppskytinger/treninger storvilt 
 
5. Våpensituasjon.  
Den er uforandret. 
 
7.     Elektronikk bane 
Her fungerer det bra på 100m og 200m til tross for at utstyret nærmer seg 20 år. 
Også her merkes koronaen med mindre bruk. 

8. Arrangement. 
Med bakgrunn i koronaen ble det mindre stevner enn vanlig, men vi rakk å arrangere 
Samlagsmesterskap på 15m før pandemien brøt ut. Stevnet ble arrangert over 3 
kvelder og påfølgende lørdag 02.februar. Arrangementet gikk fint med 109 deltagere 
og Gunhild Helstad som vinner med 346poeng.  
Skurlagsstevnet og trippelstevnet på bane ble avlyst, men vi arrangerte 2. runde av 
‘’Antibac-karusellen som erstatning den 16. mai med 41 deltagere. Martin Strypet ble 
vinner med 346 poeng. 

 
Skytingens Dag ble ikke arr i år. 
   

9. Sportslig virksomhet  
Som det har vært de siste årene er det en hard kjerne på ca 10 skyttere som trener 
og legger ned bra med tid i skytingen. Antall stevner er høyt hos de som satser i 
Alvdal. Ordningen med å samle all trening på bane på 100 m med skyting med cal. 
22 ble videreført. Det må fortsatt betraktes som vellykket.   
Vi har en deltaker Martin Strypet på satsingsgruppa senior. Jørn Strypet har hospitert 
innimellom på den samme gruppa. Det er veldig positivt. 
Vi har flere skyttere som deltar på den åpne treningsgruppa for rekrutteringsskyttere i 
samlagsregi.  
 
10. Sponsing 
Med bakgrunn i koronaen har 2 sponsorer vært avventende i 2020. Det vil bli jobbet 
hardt for å få disse med på laget igjen i 2021.  
Sponsorinntekter er en så stor og viktig del av inntektsgrunnlaget vårt at det påligger 
hvert enkelt medlem et spesielt ansvar for å følge opp avtalene mht merker på 
bekledning og våpen.   
 
11. Hjemmesida www.alvdalskytterlag.no/www.dfs.no/alvdal  
Det er ønskelig at hjemmesida brukes flittigere og at styremøtene kommer ut. 
Facebook-sida vår er også i god drift sjøl om den kan brukes hyppigere og mer 
konsekvent. Vi vil fortsatt utfordre ungdommene våre som har fått mye av ansvaret 
her.  
 
12. Organisert trening/rekruttering 
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Det har vært lagt opp til organisert trening innendørs og utendørs for 
rekrutteringsskytterne med meget godt frammøte. Vi henviser her til årsmeldinga fra 
ungd.utvalget.  
Nytt av året er en tredeling av treningene i miniatyrhallen. En kveld – mandag - for 
NU som fortsetter samt alle andre i rekr.klassene. En kveld – tirsdag  - for 
skytterskolen og en kveld – onsdag - for alle inkl. voksne der vi avsluttet treninga 
med  radiobingo annenhver uke.  
Når det gjelder disponering av instruktører og oppfølging av enkelte skyttere som 
trenger instruksjon på et mer viderekomment nivå har vi kommet godt på veg, 
Erfaringene her er positive og har gitt umiddelbare resultater.  
Det har vært gjort spede forsøk på å tilby trening for voksne nybegynnere. Dette har 
vi ikke lykkes med.  
 
 
13. Stevnedeltakelse 
Når det gjelder deltakelse for de enkelte skytter, viser vi til pkt. 4 statistikk i denne 
årsmeldinga.  
 
14. Profilering 
Ordningen er slik at vi kunne bestille enkeltplagg når vi har fullført åpningsleveransen 
på 10 plagg viste seg ikke å være riktig. Supplering med min 10 plagg gjør at vi ligger 
med en lagerbeholdning.  
Alvdal skytterlag er medlem i www.opplevalvdal.no Medlemsskapet her bør tas opp 
til vurdering da dette ikke har blitt hva vi ble forespeilet. Muligens skyldes dette oss 
sjøl.    
 
15. Utleievirksomhet/vaktmesterfunksjonene  
LiveStock har kommet for å bli, men ble i år pga koronaen nedskalert til en mindre 
konsert lørdag 12. juli. Med bakgrunn i dette ble vi enige om at leieprisen ble halvert 
til 12 500.- 
 
Katrine Tollan organiserer utleie av skytterhuset på en utmerket måte.  Badrani Digre 
fortsetter som renholder.   
      
Per Gunnar Haug har fungert fint som vaktmester på skytterhuset.  
 
Per Dalåsen er litt over alt alltid innimellom – og det er meget verdifullt. Han har vært 
en betydelig avlasting for banemester 
 
 
16. Skytterhusets Venner/skytterfest.  
Skytterhuset driftes som før av skytterlaget gjennom at Skytterhusets Venner tar seg 
av cateringvirksomheten knyttet til våre arr. Dette fungerer fortsatt veldig bra.  
Det ble litt bråstopp for utleievirksomheten når pandemien brøt ut, men noe utleie har 
det vært. 
Noen skytterfest på skytterhuset ser det i øyeblikket ikke ut til å være ønske om. 
 

http://www.opplevalvdal.no/
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18. Avtalen med Alvdal JFF  
En ny avtale på 5 år er rett rundt hjørne og forventes underskrevet nå i løpet av 
2020. AJFF ønsket å bygge ei varmebu i fortsettelsen av standplassen for 
lerdueskytterne. Dette ble det gitt tillatelse til og er forankret i den nye avtalen. 
 
Antallet som skyter enten treningsskudd og eller oppskyting på Stormoen ble dette 
året mye lavere enn vanlig da myndighetete ga åpning for at de som hadde avlagt 
treningsskudd og skyteprøve i 2019 slapp å gjøre dette i år pga pandemien. 
 
19. Avslutning 
Året som har gått har vært ett rart, men samtidig ett spennende år for Alvdal 
skytterlag.  
Planlegging av skytterhall har tatt mye tid dette året, men vi håper at realiseringen av 
denne vil gi en ‘’boost’’ for laget.  
Sportslig har året som har gått vært et meget godt år for Alvdal skytterlag. 
Deltakelsen på de få stevnene som ble arrangert har vært god. Det er grunn til 
bekymring når en ser at vi har altfor svak rekruttering nedover i rekr.klassene. Dette 
kan komme til å by på utfordringer i de kommende åra. Det er å håpe at de grep vi nå 
gjør vil gi oss bedre rekruttering både blant de yngre, men også blant voksne 
skyttere.  
Og vi skriver igjen at vi savner flere aktive fra kl. 3-4, både på trening og ute på 
stevner. 
 
Det er derfor all grunn til å takke alle tillitsvalgte, sponsorer og ellers alle som har 
hjulpet oss i det året som har gått.  
 
 
Alvdal,  
For styret 
Gunnar Bråten – leder    
  
Resultatvedlegg er satt opp som eget vedlegg  


